
 

 
 
Politikerinitiativ - Vattenprovtagning Sandakällan 
 
Det har inte tagits vattenprover för analyser av vattenkvaliteten i Sandakällan sedan 2010. 
Samtidigt är källan en populär plats i Erstavik, och nyttjas ofta för att släcka törsten på plats 
och för att ta med sig det välsmakande vattnet för senare användning. 
 
Nacka kommun uppmuntrar med skyltning och andra arrangemang på plats allmänheten att 
nyttja källan, vilket talar för att vattenprover bör tas. 
 
Miljöpartiet föreslår att vattenprover tas regelbundet vid Sandakällan, t.ex. samtidigt med 
de vattenprover som nu tas vid nödvattentäkten söder om sjön. 
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